
 

 
 

Poznań, 2 marca 2018 r. 

 

Interpelacja 

ws. liczby pracowników Gabinetu Prezydenta zajmujących się współpracą zagraniczną 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Z odpowiedzi na interpelację złożoną przeze mnie w dniu 22 grudnia 2017 roku i 

dotyczącą zatrudnień w Gabinecie Prezydenta wynika, iż aktualnie funkcjonujący Gabinet 

powstał w wyniku zmian organizacyjnych z połączenia dwóch wcześniej funkcjonujących 

jednostek. Zakładam więc, iż wszystkie kompetencje, którymi wcześniej były podzielone na 

dwa osobne podmioty, w tej chwili znajdują się wyłącznie w przekształconej jednostce. W 

związku z tym uprzejmie proszę o dookreślenie, ilu pracowników zajmuje się aktualnie 

współpracą z zagranicą, a ilu zajmowało się przed połączeniem jednostek. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

   

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


